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1. Opening  
 
2. Mededelingen 

a. Toe-/ en uittredingen: X 
b. Oproep deelname werkgroepje BW-klanten in de opvang 

Er is met het LdH contact geweest over de klanten die verblijven in de opvang. Het gaat om 
klanten die verblijven in de opvang, maar eigenlijk een BW verleden hebben. Dit blijkt een 
redelijk grote groep klanten te zijn. Het idee is om hier het gesprek over aan te gaan in de 
vorm van een werkgroep. In deze werkgroep zal er worden ingezoomd op de volgende 
vragen: Hoe kan dit zo zijn gelopen? Wie zijn deze mensen en waar komen ze zoal vandaan? 
Hoe kunnen we hiervan leren om dit in de toekomst te voorkomen? Uiteindelijk zullen er 
dan oplossingsrichtingen bedacht worden. De tijdsinvestering is naar verwachting ongeveer 
twee bijeenkomsten van 1,5 uur. Daarna zullen de uitkomsten weer met de FOT gedeeld 
worden. Het gaat in de werkgroep om klanten van het LdH, De Hoop, Antes en Miro, maar 
ook andere aanbieders worden uitgenodigd om hierover mee te denken. Miro, Yulius, 
Antes en Wmo adviesraad hebben aangegeven mee te willen denken. I.v.m. afwezigheid 
van De Hoop bij de FOT, zal Fanny nog rechtstreeks contact opnemen met De Hoop om te 
vragen of zij ook willen aansluiten. 

 
c. (herhaalde) Oproep meedenken ontwikkeling woonproducten HKG 

Aanbieders worden nogmaals opgeroepen om mee te denken over de ontwikkeling van 
woonproducten HKG. Meld je hiervoor bij Carin Turi. 

 
d. Update regiovisie Wlz 

Instroom in de Wlz in deze regio is niet heel hoog in vergelijking met de landelijke cijfers. De 
cijfers zijn aan het dalen, wat in lijn is met wat van vanuit het Rijk wordt gewenst.  
Dit onderwerp is voor nu afgerond. Aanbieders worden bedankt voor hun geboden input. 
Tegen de tijd dat het weer relevant is komt het weer te tafel. 

 
e. Personele ontwikkelingen/ deelnemers FOT 

Jurgen Elias (beleidsadviseur MO) zal per 1 aug een andere functie bekleden binnen de 
gemeente Dordrecht en zal zodoende niet meer deelnemen aan de FOT BW&O. Het streven 
is dat bij de volgende FOT zijn vervanger aanwezig zal zijn.  

 
3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1) 

Verslag is zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
4. Regiovisie 
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De regiovisie is ingegeven vanuit de doordecentralisatie plannen vanuit het Rijk. Er is vanuit daar 
aangegeven dat er meer nodig is om de beweging van 'beschermd wonen' naar 'beschermd 
thuis' te realiseren. Dit bracht een tweetal wetswijzigingen Wmo mee. In 2022 is begonnen met 
de voorbereidingen hierop. De belangrijkste gevolgen vanuit de doordecentralisatie zijn:  

o Woonplaatsbeginsel – inrichting systeem; 
o financieel verdeelmodel – nieuwe manier van verdeling voor gemeenten. 

 
Inmiddels is de invoering hiervan al vier keer uitgesteld. Echter blijft de gemeente Dordrecht niet 
in afwachting van de invoering van deze wet. Er blijft gewerkt worden aan een nieuwe 
beleidsvisie en werkwijze om hierop vooruit te lopen. Er wordt hierbij gekeken hoe we in deze 
regio de beweging van 'beschermd wonen' naar 'beschermd thuis' kunnen maken. Dit vraagt 
aanpassing van het huidige beleid naar de nieuwe regiovisie die geldt voor alle 9 gemeenten 
(Drechtsteden-gemeenten + Gorinchem en Molenlanden). In de afgelopen FOTs is er stilgestaan 
bij de uitgangspunten.  
 
De regiovisie wordt nu op 28/6 voorgelegd aan de bestuurders BW&O. Wanneer de visie is 
vastgesteld, zal deze t.k.n. worden gedeeld met de deelnemers van de FOT BW&O. Na de zomer 
zal het voorgelegd worden aan alle gemeenteraden en de hoop is dat er voor einde van het jaar 
akkoord wordt gegeven op de nieuwe visie. 
 
Reacties aanbieders: 
Er wordt aangegeven dat zorg meer thuis, dichter bij huis en in de wijk moet plaatsvinden en dat 
dit wordt gefaciliteerd door de gemeente binnen de kaders die er zijn. De vraag wordt gesteld 
wat het faciliteren concreet inhoudt. Hier wordt op geantwoord dat het vooral gaat om het 
serieus bekijken en herzien van alle producten. Welke producten zijn ondersteunend om de 
beweging te kunnen maken. Ook wordt er opnieuw gekeken naar de kostprijs. Er wordt gevraagd 
door aanbieders of het mogelijk is het gesprek aan te gaan over de kosten van het opstarten van 
een nieuwe locatie, omdat dit hoge kosten met zich meebrengt. Hierop wordt aangegeven dat 
geld een ingewikkelde kwestie blijft, ook met oog op het aankomende ravijnjaar en de 
bijbehorende bezuinigingen. Echter staat de gemeente altijd open om de dialoog aan te gaan 
met aanbieders en te kijken naar mogelijkheden. Hierbij is het van belang dat de regiovisie wordt 
vertaald in een realistische uitvoeringsagenda. Het moet haalbaar en uitvoerbaar zijn voor 
aanbieders, anders schiet de regiovisie zijn doel voorbij. Om tot een passende uitvoeringsagenda 
te komen zal om input worden gevraagd van aanbieders.  

 
5. Doorontwikkeling Beschermd Wonen & Opvang 

a. N.a.v. evaluatie BW extramuraal 
I. Kostprijsonderzoek BW 

• Aan de laatste FOT is aangekondigd dat er een onderzoeksbureau benaderd zou 
worden om de kostprijs te onderzoeken voor zowel intra- als extramurale BW. 
Uiteindelijk is PPRC gevraagd om het onderzoek uit te voeren. Dit is een bekend 
bureau uit Lunteren met rijke ervaring op het gebied van kostprijsonderzoeken voor 
Wmo, Jeugd, HO, BW&O.  

• Er worden twee sessie georganiseerd door PPRC om in gesprek te gaan met 
aanbieders. De data en uitnodiging hiervoor zijn met aanbieders gedeeld. 
Aandachtspunt: deelnemers vanuit aanbieders dienen kennis van tarieven en 
kostprijs opbouw te hebben, om goede input te kunnen leveren.  
 

II. Stavaza werkgroep opslag t.b.v. BW extramuraal  

• De uitwerking van de opslag is per email met alle FOT deelnemers gedeeld. 
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• De gemeente Dordrecht wil tegemoet komen aan het feit dat er niet altijd passende 
ondersteuning geboden kan worden aan cliënten bij bijvoorbeeld life events. De 
opslag is vooralsnog tijdelijk. Het gaat om inzet wat buiten de normale bandbreedte 
valt. 

• Er is een werkgroep geweest met Eleos, De Hoop en Eddee om het idee van de 
opslag t.b.v. BW extramuraal uit te werken. Er is ook gesproken met de Wmo 
afdeling voor hun ervaring met het werken met een opslag bij Begeleiding.  

• Het voorstel is een hoogte van € 198 per week voor de opslag.  

• De toekenning van de opslag loopt via Wmo consulenten en de aanvraag wordt met 
voorrang opgepakt, zodat het ook snel kan worden ingezet. Hierbij dient o.a. te 
worden aangegeven wat de noodzaak is van de opslag en welke doelen en resultaten 
daarmee behaald dienen te worden. Bij een lopende indicatie kan het via een 
melding op de website worden aangevraagd en bij een nieuwe indicatie zal deze 
informatie al mee worden genomen in het onderzoek. Doordat er een goed 
onderbouwde aanvraag wordt ingediend, kan het ook snel worden toegekend. 
Eventueel wordt er nog contact opgenomen met de betrokken begeleider, dus de 
contactgegevens van de begeleider dienen bij aanvraag aanwezig te zijn.  

• De opslag zal per 1 juli geïmplementeerd worden.  

• In okt/nov 2024 zal er een evaluatie plaatsvinden waarbij wordt gekeken in hoeverre 
de opslag het gewenste effect bereikt.  
 

III. Doorontwikkeling BT 

• Aanbieders zijn gevraagd om deel te nemen aan de werkgroep Beschermd Thuis. 
Daarin zal onder andere besproken worden wat eronder wordt verstaan en welke 
verbinding het heeft met de regiovisie. Er zal naar verwachting in Q4 dit jaar gestart 
worden met de werkgroep. Er zijn al aanmeldingen binnen van aanbieders, maar er 
is nog de mogelijkheid voor andere aanbieders om zich ook aan te melden (via 
contractmanagement@drechtsteden.nl). Deze werkgroep zal ook gebruikt worden 
als raadgever voor de uitvoeringsagenda welke zal volgen op de regiovisie.  
 

IV. Compensatieregeling BW 

• In 2024 wordt de compensatieregeling doorgetrokken op het niveau van 2023. 
Aanbieders vragen wat er met de regeling gebeurt in 2025. Op dit moment kan de 
gemeente daar nog geen uitsluiting over geven. Eerst wordt het kostprijsonderzoek 
afgewacht en dan kan het vervolg worden bepaald. Afspraak is gemaakt dat de 
gemeente tracht om bij de volgende FOT (26 sept) meer duidelijkheid te geven 
hierover.  

• Dit jaar zal de berekening anders verlopen dan voorgaande jaren. Er zal enkel een 
definitieve berekening gemaakt worden in maart/april 2025 (i.p.v. een voorlopige 
berekening aan het einde van het jaar en dan evt. correctie bij definitieve 
berekening). Evt. vragen hierover kunnen gesteld worden aan Jiska – CM SDD. 

 
b. Vervolg op pilot IBMO  

De presentatie zal met aanbieders worden gedeeld. 
  

IBMO heeft voornamelijk betrekking op het LdH en daarmee is het onderwerp ook uitvoerig 
besproken. Lokale gemeenten zijn geadviseerd om een contract aan te gaan met het LdH 
voor IB. Het is aan de gemeenten of dit ook daadwerkelijk gaat gebeuren. Het doel is dat 
cliënten ondersteuning krijgen van een passende aanbieder en dat hoeft niet altijd het LdH te 
zijn. De pilot was hier ook op gericht, maar in de praktijk is gebleken dat de overstap niet snel 
wordt gemaakt als een klant al lang begeleiding ontvangt van een bepaalde aanbieder, ook al 
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is een andere aanbieder misschien passender. Het idee is ook om passende specialistische 
begeleiding eerder in te zetten in de MO keten. Dit is ook opgenomen in de visie, maar in de 
praktijk nog heel erg in beweging.  
Verder is er een doelgroep gesignaleerd die in een tussenvoorziening verblijft, maar eigenlijk 
een BW profiel heeft. Uit gesprekken met het LdH wordt opgemerkt dat deze klanten 
momenteel op MO plekken verblijven. Er wordt gekeken om een product te ontwikkelen 
voor deze doelgroep, bijvoorbeeld een Overbrugging BW indicatie. De afgelopen jaren is er in 
veel gevallen pas laat geconstateerd dat mensen in een BW setting thuishoren. Daarom wil 
de gemeente, i.s.m. Toegangspoort en LdH, de triage naar voren halen om al in een eerder 
stadium te kijken wat een passende plek is. Dit is mede van belang voor een zuiverder 
onderscheid in financiering tussen MO en BW.  
 
Voorstel zoals gepresenteerd aan de FOT wordt op 28/6 voorgelegd aan de bestuurders 
BW&O ter besluitvorming. De uitkomst hiervan zal met de deelnemers FOT BW&O gedeeld 
worden.  
 

6. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning 
I. Werkgroep BW-klanten in de opvang: bijeenkomsten (verwachting 2 digitale 

bijeenkomsten) zullen worden gepland door Fanny. 
 

II. Regiovisie wordt op 28/6 voorgelegd aan de bestuurders BW&O. Wanneer de visie is 
vastgesteld, zal deze t.k.n. worden gedeeld met de deelnemers van de FOT BW&O. 

 

III. Kostprijsonderzoek BW PPRC:  
a. De presentatie wordt gedeeld.  
b. Er zullen digitale 2 sessies georganiseerd worden waarin het onderzoeksbureau PPRC 

uitleg geeft over het onderzoek, de concept normtarieven presenteert en het 
vervolgproces zal toelichten. 

c. Aanbieders worden gevraagd om uiterlijk donderdag 27/6 as. via reply op email met 
afspraken, antwoord te geven op de volgende vragen:  
i. Bij welke van de twee sessies wens je aan te sluiten: donderdag 4 juli 12.30-14.00 

uur of maandag 8 juli 9.30-11.00uur (o.v.v. naam en emailadres)?  
ii. Is het haalbaar om feedback te geven op de concept normtarieven die 

gepresenteerd worden op 4 en 8 juli, in de periode van week 28 tot en met week 
33? 

 

IV. Opslag BW extramuraal: voorstel is vastgesteld. De SDD zal starten met de implementatie. 
Streven is implementatie per 1/7. Er zal vanuit contractmanagement@drechtsteden.nl een 
bericht volgen wanneer e.e.a. ingeregeld is. 

 

V. Compensatieregeling:  
a. Stopt vooralsnog na dit jaar, conform contractuele afspraak. N.a.v. uitkomsten 

kostprijsonderzoek zal gekeken worden of tarieven aanpassing nodig hebben en per 
wanneer dit mogelijk is. Aan volgende FOT (26/9) wordt bekeken of er procesafspraken 
gemaakt kunnen worden hierover. 

b. Berekening van de compensatieregeling verloopt dit jaar anders. Er zal enkel een 
definitieve berekening gemaakt worden in maart/april 2025 (i.p.v. een voorlopige 
berekening aan het einde van het jaar en dan evt. correctie bij definitieve berekening). 
Eventuele vragen hierover kunnen aan Jiska – CM SDD gesteld worden. 

 

VI. IBMO:  
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a. Presentatie wordt gedeeld. 
b. Voorstel zoals gepresenteerd aan de FOT wordt op 28/6 voorgelegd aan de bestuurders 

BW&O ter besluitvorming. De uitkomst hiervan zal met de deelnemers FOT BW&O 
gedeeld worden.  

 
7. Rondvraag 

Geen vragen / opmerkingen. 
 

8. Afsluiting 
 

 


